



Personal Information Collection Statement 個人資料收集聲明

Healthcare Medical & Paramedical Services Operations (HK) Limited (the "Company") Personal Information Collection Statement ("Statement") relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance (the "Ordinance")

Only with your consent or with your indication of no objection, any personal data provided in this form will be used solely for providing marketing communications to you relating to the insurance, medical, healthcare and related products and services of Healthcare Medical & Paramedical Services Operations (HK) Limited (JFA) and its group companies. You do not have to tell JFA your contact information but JFA may not be able to provide you the information you want in absence of such information. Your personal data may be transferred to JFA's services providers who provides administrative, support and storage services to us or helps us to distribute the marketing communications to you.

You have the right to request access to and correction of your personal data held by JFA or request JFA to cease using your personal information for direct marketing purposes. Such request should be made in writing to the Data Protection Officer of JFA (Asia) Limited at the address: Room 1039-1043, 10/F., KITEC, 1 Trademart Drive, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

Please click here for JFA's Privacy Policy Statement.

<Note>: You may call JFA directly for obtaining quotation or details if you do not want to leave your personal information through this website.

盈康醫療及化驗(香港)有限公司(「我們」)只會在得到閣下同意或表示不反對的情況下,使用於此問 卷中所索取的任何個人資料僅以提供有關我們和其集團的保險、醫療、康健及相關産品與服務的市場推廣 資訊。閣下並不一定需要告知我們閣下的聯絡資料,唯缺少該等資料可能令我們無法提供閣下所想要的資 訊。閣下的個人資料可能會提供予向我們提供行政、支援及存儲服務或協助我們發佈市場推廣資訊給閣下 的服務供應商。

你有權要求查閱及更改我們所持有的任何有關閣下之個人資料或要求本公司停止將閣下的個人資料作直接市場推廣用途。有關申請可用書面向保障資料主任提出,地址為香港九龍灣展貿徑1號九龍灣國際展貿中心10樓1039-1043室。

請按此以瀏覽我們的私隱政策。

<注意>:如閣下不願透過此網站提供你的個人資料,你亦可致電保柏以直接索取報價或査詢。